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PROTOKÓŁ Nr 4/2019 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej – odbytej w dniu 20 lutego 2019 roku.  

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji oraz goście zaproszeni wg załączonej listy 

obecności.  

Posiedzeniu przewodniczył Pan Krzysztof Chojnacki – Przewodniczący Komisji. 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji.  

4. Przygotowanie materiałów na sesję Rady Miejskiej.  

5. Rozliczenie inwestycji w zakresie przestrzegania i stosowania zapisów ustawy Prawo 

Zamówień Publicznych powyżej kwoty 30 000 Euro za 2018 rok.  

6. Sprawy bieżące.  

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad.1.  

- p.Krzysztof Chojnacki – Przewodniczący Komisji – dokonał otwarcia 4 posiedzenia 

Komisji, stwierdzając quorum, przy którym Komisja może obradować i podejmować 

uchwały.  

STRESZCZENIE OBRAD: 

Ad.2.  

- p.Krzysztof Chojnacki – Przewodniczący Komisji – przedstawił porządek obrad posiedzenia 

Komisji. Zapytał, czy są uwagi do porządku obrad. Poddał pod głosowanie porządek obrad.  

Za – 4, p – 0, w – 0   (jedna osoba przybyła spóźniona na posiedzenie) 

Komisja przyjęła porządek obrad jednogłośnie w głosowaniu jawnym.  

Ad.3.  

- p.Krzysztof Chojnacki – Przewodniczący Komisji – zapytał czy są uwagi do protokołu 

nr 3/2019 z dnia 10 stycznia 2019 roku.  Poddał pod głosowanie w/w protokół.  

Za – 5, p – 0, w – 0    

Komisja przyjęła protokół jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

Ad.4. Przygotowanie materiałów na sesję Rady Miejskiej: 

1) p.Krzysztof Chojnacki – Przewodniczący Komisji – przedstawił Uchwałę Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie Zespół w Radomiu 

nr Ra.88.2019 z dnia 7 lutego 2019r. w sprawie opinii o planowanej przez Gminę kwocie 

długu w latach objętych Wieloletnią Prognozą Finansową oraz Uchwałę Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie Zespół w Radomiu nr Ra.87.2019 z dnia 

7 lutego 2019r. w sprawie opinii o możliwości sfinansowania planowanego przez Gminę 

w Uchwale Budżetowej na rok 2019 deficytu.  

2) p.Dorota Albiniak – Kierownik Referatu w Urzędzie Miasta i Gminy w Skaryszewie – 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat 

w  trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy Skaryszew (dot. 
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wydzierżawienia osobie fizycznej działek nr 2213/2 o powierzchni 3,8415ha oraz nr 2151 

o powierzchni 1,2450ha położonych w miejscowości Skaryszew). 

Za – 5, p – 0, w – 0  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały jednogłośnie w 

głosowaniu jawnym.  

3) p.Dorota Albiniak – Kierownik Referatu w Urzędzie Miasta i Gminy w Skaryszewie – 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne zbycie na rzecz 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Tomaszowie udziału w wysokości ½ do nieruchomości 

położonych w miejscowości Tomaszów oznaczonych w ewidencji gruntów nr 230 i nr 241 

o łącznej pow. 0,8000ha. 

Za – 4, p – 0, w – 1 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały większością głosów 

w głosowaniu jawnym.  

4) p.Dorota Albiniak – Kierownik Referatu w Urzędzie Miasta i Gminy w Skaryszewie – 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat 

w  trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy Skaryszew (dot. 

wydzierżawienia Kołu Łowieckiemu „Daniel” działki nr 274/2 o powierzchni 0,8319ha 

położonej w miejscowości Skaryszew). 

Za – 5, p – 0, w – 0  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały jednogłośnie w 

głosowaniu jawnym.  

5) p.Krzysztof Chojnacki – Przewodniczący Komisji – przedstawił projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia planów pracy Komisji na 2019r. 

Za – 5, p – 0, w – 0  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały jednogłośnie w 

głosowaniu jawnym. 

6) p.Krzysztof Chojnacki – Przewodniczący Komisji – przedstawił projekt uchwały w 

sprawie zamiaru likwidacji Liceum Profilowanego w Skaryszewie wchodzącego w skład 

Zespołu Szkół im. Jana Pawła II w Skaryszewie.  

Za – 5, p – 0, w – 0  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały jednogłośnie w 

głosowaniu jawnym. 

7) p.Krzysztof Chojnacki – Przewodniczący Komisji – przedstawił projekt uchwały w 

sprawie zamiaru utworzenia Ogólnokształcącej Szkoły Muzycznej I stopnia w Skaryszewie.   

Za – 0, p – 3, w – 2    

Komisja zaopiniowała negatywnie projekt uchwały większością głosów w głosowaniu 

jawnym.  

8) p.Krzysztof Chojnacki – Przewodniczący Komisji – przedstawił projekt uchwały w 

sprawie zamiaru utworzenia Szkoły Muzycznej I stopnia w Skaryszewie.   

Za – 0, p – 2, w – 3    

Komisja zaopiniowała negatywnie projekt uchwały większością głosów w głosowaniu 

jawnym. 
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9) p. Łukasz Adamczyk – pracownik Urzędu Miasta i Gminy w Skaryszewie – przedstawił 

projekt uchwały w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Skaryszew w 2019r.” 

Za – 4, p – 0, w – 0   (jedna osoba nieobecna podczas głosowania)  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały jednogłośnie w 

głosowaniu jawnym. 

10) p. Marzena Bienias – Skarbnik Miasta i Gminy Skaryszew – przedstawiła projekt 

Uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2019 wraz z dodatkową zmianą 

związaną z  podatkiem Vat od czynności zamiany działek pomiędzy Gminą Skaryszew a 

Lasami Państwowymi.  

Za – 5, p – 0, w – 0  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały wraz z dodatkową zmianą 

jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

11) p. Marzena Bienias – Skarbnik Miasta i Gminy Skaryszew – przedstawiła projekt 

Uchwały w sprawie zwolnienia Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Skaryszewie z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych za rok 2018 do budżetu 

Gminy w Skaryszewie.  

Za – 5, p – 0, w – 0  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały wraz z dodatkową zmianą 

jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Ad.5. 

Komisja kontrolowała dokumenty dotyczące rozliczenia inwestycji w zakresie przestrzegania 

i stosowania zapisów ustawy Prawo Zamówień Publicznych powyżej kwoty 30 000 Euro za 

2018 rok. Analizowano dokumenty dotyczące następujących inwestycji:  

1) Utworzenie Centrum Aktywności Lokalnej w miejscowościach Skaryszew i zalesie. 

2) Budowa Otwartych Stref Aktywności w miejscowościach Sołtyków, Makowiec, 

Chomentów Puszcz i Skaryszew.  

3) Budowa oświetlenia wzdłuż drogi gminnej w miejsc. Janów, Budowa oświetlenia 

ulicznego w Skaryszewie wzdłuż ulic Kalinowej i Prusa. 

4) Modernizacja budynku szkoły podstawowej w Skaryszewie poprzez zmianę sposobu 

użytkowania na przedszkole. 

5) Budowa sali gimnastycznej i rozbudowa budynku PSP w Odechowie. 

6) Budowa boiska wielofunkcyjnego wraz z bieżnią przy PSP w Makowcu. 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionych materiałów dotyczących rozliczenia 

inwestycji w zakresie przestrzegania i stosowania zapisów ustawy Prawo Zamówień 

Publicznych powyżej kwoty 30 000 Euro za 2018 rok. 

Za – 5, p – 0, w – 0  

Wniosek podjęto jednogłośnie w głosowaniu jawnym.  

Ad.6.Sprawy różne.  

Wniosków nie zgłoszono.  

 

Ad.7. Zakończenie posiedzenia.  

Na tym zakończono 4 posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 
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Protokołowała:       Przewodniczący Komisji: 

 

Wioleta Barszcz           Krzysztof Chojnacki  
 

 


